
                                            PROTOKOŁ  NR XLVI/09 
                     z posiedzenia XLVI zwyczajnej sesji Rady Miejskiej 
                                              w dniu 26 listopada 2009 r. 
 

 
Obrady rozpoczęły się o godz. 10ºº. 
W posiedzeniu udział wzięło 19 radnych. Dwóch radnych nieobecnych usprawiedliwionych 
– Pan Marek Głowacki i Pan Andrzej Pokraśniewicz. 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 1. i 2. 
Otwarcia posiedzenia dokonał P. Józef Biernacki – Przewodniczący Rady Miejskiej.                
Na wstępie przywitał wszystkich przybyłych oraz przedstawił następujący porządek obrad 
sesji: 
1. Otwarcie obrad. 
2. Przedstawienie porządku obrad oraz rozpatrzenie wniosków w sprawie jego zmian.  
3. Powołanie sekretarza obrad. 
4. Wybór Komisji Uchwał i Wniosków. 
5. Przyjęcie protokołu z ostatniej zwyczajnej sesji Rady Miejskiej. 
6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza za październik 2009 r. 
7. Zapytania. 
8. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) uchwalenia Programu Współpracy Gminy Wyszków z Organizacjami Pozarządowymi 
oraz innymi podmiotami na 2010 r.; 

2) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Wyszkowa dla terenu 
zabudowy mieszkaniowej wielorodzinnej i usługowej przy ul. Generała Józefa 
Sowińskiego i ul. 11 Listopada; 

3) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Wyszkowa dla terenu 
zabudowy mieszkaniowej wielorodzinnej i usługowej przy ul. I Armii Wojska 
Polskiego; 

4) określenia wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się                         
o zezwolenie na prowadzenie działalności w zakresie odbierania odpadów 
komunalnych od właścicieli nieruchomości i opróŜniania zbiorników bezodpływowych 
oraz transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy Wyszków; 

5) nadania nazw ulicom; 
6) upowaŜnienia Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. do złoŜenia 

wniosku  i przyjęcia do realizacji przedsięwzięcia pod nazwą „Poprawa gospodarki 
wodno-ściekowej w aglomeracji Wyszków”; 

7) uchwała zmieniająca uchwałę Nr XXIX/206/2008 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia            
27 listopada 2008 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniego Planu Rozwoju                            
i Modernizacji Urządzeń Wodociągowych i Urządzeń Kanalizacyjnych; 

8) zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie 
ścieków; 

9) zmian w budŜecie Gminy Wyszków na rok 2009. 
9. Debata budŜetowa. 
10. Zapytania i wolne wnioski. 
11. Zamknięcie obrad. 
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Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski zgłosił wniosek o zmianę w punkcie 8, podpunkt 6 
tytułu uchwały na: Uchwała w sprawie wyraŜenia zgody na przystąpienie przez Gminę 
Wyszków do realizacji przedsięwzięcia pod nazwą „Poprawa gospodarki wodno-ściekowej 
w aglomeracji Wyszków” oraz w sprawie podwyŜszenia kapitału zakładowego PWiK Sp.            
z o.o. w Wyszkowie i objęcia udziałów w podwyŜszonym kapitale zakładowym Spółki. oraz 
wniosek o wprowadzenie do porządku obrad w punkcie 8, podpunkt 10 uchwały w sprawie 
przejęcia zadania z zakresu właściwości Powiatu Wyszkowskiego. 
P. Biernacki – Przewodniczący Rady zapoznał radnych z pismem, które wpłynęło                   
z Telewizji Polskiej w sprawie wyraŜenia zgody na rozwiązanie umowy o pracę z Panem 
Karolem Pękulem Radnym Rady Miejskiej, zatrudnionym w TVP na stanowisku Zastępcy 
Dyrektora Biura Kadr, Szkoleń i Spraw Socjalnych (pismo stanowi załącznik nr 2 do 
protokołu). 
Następnie, w związku z powyŜszym pismem, Przewodniczący zgłosił wniosek                               
o wprowadzenie do porządku obrad w punkcie 8 podpunkt 11 uchwały w sprawie powołania 
komisji doraźnej. 
W wyniku głosowania jawnego (głosów za- 19, przeciw- 0, wstrzym. się- 0), zmiany                     
w porządku obrad zostały przyjęte. 
 
Ad. 3.  
Sekretarzem obrad  w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 19, przeciw – 0, wstrzym. 
się – 0) wybrano P. Grzegorza Wyszyńskiego. 
  
Ad. 4.  
Do Komisji Uchwał i Wniosków w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 19, przeciw– 
0, wstrzym. się – 0)  zostali wybrani: 
1. P. ElŜbieta Piórkowska; 
2. P. Marek Curuł; 
3. P. Wojciech Rojek. 
 
Ad. 5. 
Protokół z ostatniej zwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 05 listopada 2009 r. w wyniku 
głosowania jawnego (głosów za – 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0) został przez radnych 
przyjęty. 
 
Ad. 6. 
Burmistrz – P. G. Nowosielski przedstawił sprawozdanie z działalności Burmistrza                   
za październik 2009 r. (załącznik nr 3 do protokołu).  
 
Ad.7. 
P. Curuł zgłosił potrzebę przeglądu i wyrównania jeszcze w tym roku dróg gruntowych               
w Kamieńczyku. 
P. Piórkowska poinformowała, Ŝe w mieście oddano dwa boiska „Orliki”, z których jak na 
razie, mało korzystają mieszkańcy gminy. UwaŜa, Ŝe mieszkańcy nie są poinformowani, Ŝe 
kaŜdy moŜe korzystać z tych boisk bezpłatnie. Zwróciła się z prośbą do prasy, aby ten fakt 
nagłośnić. 
Burmistrz – P. G. Nowosielski poinformował, Ŝe od marca 2010 roku będzie zatrudniony 
animator z uprawnieniami instruktora, który będzie organizował zajęcia na „Orlikach’. 
 
 
Ad. 8. 
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1) P. Lidia Stępkowska – Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury i Sportu przedstawiła 
projekt uchwały w sprawie uchwalenia Programu Współpracy Gminy Wyszków                    
z Organizacjami Pozarządowymi oraz innymi podmiotami na 2010 r.  Poinformowała, 
Ŝe współpraca z Organizacjami Pozarządowymi oraz innymi podmiotami odbywać się będzi 
w sferze zadań publicznych, obejmujących w szczególności zadania własne gminy. Do zadań 
priorytetowych na 2010 r., które będą zlecane do realizacji , naleŜą: 

• wsparcie działalności związanej z prowadzeniem orkiestr; 
• prowadzenie sekcji sportowych i zajęć sportowo- rekreacyjnych dla dzieci                    

i młodzieŜy , wspieranie szkolenia sportowego w następujących dyscyplinach: piłka 
noŜna, piłka siatkowa, pływanie, sztuki walki i samoobrony; 

• opieka nad bezdomnymi zwierzętami; 
• ochrona zdrowia i przeciwdziałanie patologiom społecznym oraz współpraca                 

w zakresie porządku i bezpieczeństwa publicznego; 
• prowadzenie usług opiekuńczych w miejscu zamieszkania. 

P. Mickiewicz zaproponował, aby w rozdziale V załącznika do powyŜszej uchwały, punkt 2, 
podpunkt 1 lit. a brzmiał: „wsparcie działalności związanej z prowadzeniem orkiestr oraz 
zespołów muzycznych” oraz aby dodać lit. b z zapisem: „ gromadzenie pamiątek lokalnego 
dziedzictwa kulturowego”.  
P. Arbaszewski uwaŜa, Ŝe wniosek dotyczący zmian w pkt.2, ppkt. 1 lit. a, jest zasadny, ale 
naleŜy go doprecyzować. Wsparcie działalności zespołów nie moŜe dotyczyć wszystkich 
zespołów muzycznych, ale tych, które zostaną do tego zakwalifikowane. Natomiast dodanie 
lit. b z proponowanym zapisem, spowoduje dublowanie tej działalności, gdyŜ takową 
prowadzi juŜ biblioteka, przy wsparciu samorządów. 
P. Pakieła proponuje pozostawić lit a bez zmian, z zapisem ogólnym. Powołana w tym celu 
komisja, dokonuje weryfikacji zgłaszających się orkiestr i zespołów. 
P. Mickiewicz sugeruje, Ŝeby zapis jeszcze bardziej sprecyzować i dopisać „zespoły 
śpiewacze”. 
P. Malinowski uwaŜa, Ŝe autorom uchwały chodziło o wspieranie orkiestr i rozszerzając 
zapis w lit a oraz dodając zapis w lit. b, pieniędzy nie starczy na nic konkretnego. Zgłasza 
wniosek formalny, aby zapisy zawarte w projekcie przedstawionej uchwały pozostawić bez 
zmian. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 8, przeciw – 4, wstrzym.się – 4), przyjęli 
powyŜszy wniosek. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia Programu 
Współpracy Gminy Wyszków z Organizacjami Pozarządowymi oraz innymi podmiotami na 
2010 r. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 16,  przeciw – 1, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr XLVI/341/09 w sprawie uchwalenia Programu 
Współpracy Gminy Wyszków z Organizacjami Pozarządowymi oraz innymi 
podmiotami na 2010 r. 
 
2) P. Iwona Kozon – Kierownik w Wydziale Strategii i Rozwoju Gminy przedstawiła 
projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 
Wyszkowa dla terenu zabudowy mieszkaniowej wielorodzinnej i usługowej przy                           
ul. Generała Józefa Sowińskiego i ul. 11 Listopada. Poinformowała, Ŝe zgodnie                    
z uchwałą Rady Miejskiej z dnia 18 grudnia 2008 r. o przystąpieniu do sporządzenia 
powyŜszego planu, po stwierdzeniu zgodności ze Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Wyszków, Burmistrz wnosi o uchwalenie 
przedstawionego planu.    
P. Nasiadka przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 
Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 
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Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w sprawie powyŜszej uchwały. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 17,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr XLVI/342/09 w sprawie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta Wyszkowa dla terenu zabudowy 
mieszkaniowej wielorodzinnej i usługowej przy ul. Generała Józefa Sowińskiego             
i ul. 11 Listopada. 
 
3) P. Kozon przedstawiła projekt uchwały w sprawie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta Wyszkowa dla terenu zabudowy 
mieszkaniowej wielorodzinnej i usługowej przy ul. I Armii Wojska Polskiego. 
Poinformowała, Ŝe zgodnie z uchwałą Rady Miejskiej z dnia 27 listopada 2008 r.                         
o przystąpieniu do sporządzenia powyŜszego planu, po stwierdzeniu zgodności ze Studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Wyszków, Burmistrz 
wnosi o uchwalenie przedstawionego planu.    
P. Nasiadka przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 
Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w sprawie powyŜszej uchwały. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 17,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr XLVI/343/09 w sprawie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta Wyszkowa dla terenu zabudowy 
mieszkaniowej wielorodzinnej i usługowej przy ul. I Armii Wojska Polskiego. 
 
4) P. Zdzisław Mikołajczyk – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej 
Mieszkalnictwa i Rolnictwa przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia wymagań, 
jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o zezwolenie na prowadzenie 
działalności w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości                           
i opróŜniania zbiorników bezodpływowych oraz transportu nieczystości ciekłych na 
terenie Gminy Wyszków. Poinformował, do chwili obecnej, określenie powyŜszych 
wymagań dla przedsiębiorców leŜało w kompetencji Burmistrza. Obecnie, w związku ze 
zmianą ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach, kompetencje te zostały 
przeniesione na Radę Miejską. Przedstawiony projekt uchwały określa wymagania formalne, 
techniczne, wymagania z zakresu planów gospodarki odpadami i wymagania sanitarno-
porządkowe. Szczegółowy zakres powyŜszych wymagań zawarty jest w załączniku do 
powyŜszej uchwały. 
P. Nasiadka przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 
Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 
P. Kacperski przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w sprawie powyŜszej uchwały. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 17,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr XLVI/344/09 w sprawie określenia wymagań, jakie 
powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o zezwolenie na prowadzenie 
działalności w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości                             
i opróŜniania zbiorników bezodpływowych oraz transportu nieczystości ciekłych na 
terenie Gminy Wyszków. 
 
5) P. Mikołajczyk przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania nazw ulicom. 
Poinformował, Ŝe proponowane nazwy ulic to: „Strumykowa” połoŜona w Lucynowie 
DuŜym, „Diamentowa”, „Lazurowa”, „Błękitna” połoŜone w Leszczydole Nowinach oraz 
„Bukowa” połoŜona  w Rybienku Nowym. 
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Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w sprawie powyŜszej uchwały. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 16,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr XLVI/345/09 w sprawie nadania nazw ulicom. 
 
6) P. Ewa Ryszawa – Kierownik Referatu ds. Pozyskiwania Środków Finansowych 
przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na przystąpienie przez Gminę 
Wyszków do realizacji przedsięwzięcia pod nazwą „Poprawa gospodarki wodno-
ściekowej w aglomeracji Wyszków” oraz w sprawie podwyŜszenia kapitału 
zakładowego PWiK Sp. z o.o. w Wyszkowie i objęcia udziałów w podwyŜszonym 
kapitale zakładowym Spółki. Poinformowała, Ŝe w odpowiedzi na nabór w trybie 
konkursowym wniosków o dofinansowanie z Funduszu Spójności projektów w ramach 
Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko, Priorytet I Gospodarka Wodno-
Ściekowa, Gmina Wyszków wraz z Przedsiębiorstwem Wodociągów i Kanalizacji, 
przygotowała zadanie pn. „Poprawa gospodarki wodno-ściekowej aglomeracji Wyszków”. 
Zadanie to obejmuje: 
• budowę 17.669,19 m kanalizacji sanitarnej, obejmującej Rybienko Nowe oraz obszar 

wzdłuŜ I AWP (między ul. Komunalną a Sosnową) wraz z budową 5 przepompowni; 
• modernizację trzech przepompowni (przy ul. Pułtuskiej, 3 Maja oraz w Rybienku 

Leśnym); 
• zakup specjalistycznego samochodu do czyszczenia i udraŜniania kanałów (tzw. 

WUKO); 
• zakup przenośnego zestawu do inspekcji TV rur i kanałów. 
Dodała, Ŝe w chwili obecnej, jest to jedyny program, z którego aglomeracje powyŜej 15 tys. 
RML mogą ubiegać się o dofinansowanie zadań z zakresu gospodarki ściekowej. 
Poinformowała, Ŝe całkowita wartość zadania wynosi 21.152.872,53 zł, natomiast 
dofinansowanie to ok. 56%. Po przeprowadzonej szczegółowo analizie zasad i kryteriów PO 
IiŚ, okazało się, Ŝe najkorzystniejszym wariantem będzie upowaŜnienie PWiK do złoŜenia 
wniosku oraz realizacji przedmiotowego zadania (istnieje moŜliwość odzyskania VAT                
w przypadku gdy Beneficjentem będzie spółka). Dodała, Ŝe Gmina Wyszków zaangaŜuje na 
realizację tego zadania kwotę 5,5 mln zł w latach 2011-2013. 
P. Abramczyk poinformował, Ŝe Komisja Finansów i Gospodarki nie zajęła stanowiska               
w powyŜszej sprawie, gdyŜ miała wątpliwości co do zapisów w § 1,2 i 3 przedstawionego 
projektu uchwały. Zgłoszone uwagi zostały w tej chwili wyjaśnione. 
P. Nasiadka poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Rozwoju Miasta i Wsi 
oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 
P. Malinowski spytał, czy do tej uchwały jest załącznik, zawierający zadania inwestycyjne, 
które mają być zrealizowane w ramach tego przedsięwzięcia. 
P. Ryszawa poinformowała, Ŝe nie. Zadania te zostały zawarte w wieloletnim planie 
Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji. 
P. Kacperski spytał, dlaczego ma być przebudowana przepompownia w Rybienku Leśnym? 
P. Jastrzębska – Prezes PWiK odpowiedziała, Ŝe przepompownia jest po prosu w złym 
stanie technicznym i wymaga generalnego remontu. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w sprawie powyŜszej uchwały. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 15,  przeciw – 0, wstrzym.się – 2), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr XLVI/346/09 w sprawie wyraŜenia zgody na 
przystąpienie przez Gminę Wyszków do realizacji przedsięwzięcia pod nazwą 
„Poprawa gospodarki wodno-ściekowej w aglomeracji Wyszków” oraz w sprawie 
podwyŜszenia kapitału zakładowego PWiK Sp. z o.o. w Wyszkowie i objęcia udziałów           
w podwyŜszonym kapitale zakładowym Spółki. 
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7) P. Jastrzębska – Prezes PWiK przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę              
Nr XXIX/206/2008 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 27 listopada 2008 r. w sprawie 
uchwalenia Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Urz ądzeń Wodociągowych              
i Urządzeń Kanalizacyjnych.  Poinformowała, Ŝe w związku ze złoŜonym wnioskiem na 
zadanie „Poprawa gospodarki wodno-ściekowej w aglomeracji Wyszków”, naleŜało zmienić 
wieloletni plan, który został uzupełniony o następujące zadania: 

• przebudowa przepompowni ścieków przy ul. Pułtuskiej; 
• przebudowa przepompowni ścieków przy ul. 3 Maja; 
• przebudowa przepompowni ścieków  w Rybienku Leśnym; 
• budowa kanalizacji sanitarnej Rybienko Nowe etap I; 
• budowa kanalizacji sanitarnej ul. IAWP. 

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w sprawie powyŜszej uchwały. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 15,  przeciw – 0, wstrzym.się – 2), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr XLVI/347/09 zmieniającą uchwałę Nr XXIX/206/2008 
Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 27 listopada 2008 r. w sprawie uchwalenia 
Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Urządzeń Wodociągowych i Urządzeń 
Kanalizacyjnych. 
 
8) P. Jastrzębska przedstawiła projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za 
zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków. Poinformowała, Ŝe 
taryfy zostały opracowane zgodnie z ustawą z  dnia 07.06.2001 r. o zbiorowym zaopatrzeniu 
w wodę i zbiorowym odprowadzeniu ścieków. Projekt zawiera podział na następujące grupy 
odbiorców: jedna grupa dla odbiorców wody, dwie grupy dla odbiorców ścieków 
(gospodarstwa domowe i pozostali). Dodała, Ŝe podstawą wyznaczenia cen i stawek opłat są 
koszty związane z działalnością zbiorowego dostarczania wody i odprowadzania ścieków 
jakie ponosić będzie przedsiębiorstwo oraz planowana ilość dostarczonej wody                              
i odprowadzonych ścieków. P. Prezes poinformowała, Ŝe na stawkę opłaty abonamentowej 
przyjęto koszty związane z gotowością przedsiębiorstwa do świadczenia usług, odczytów 
wodomierzy głównych, dodatkowych i przyrządów pomiarowych oraz rozliczenie 
odbiorców. Proponowane na rok 2010 taryfy w stosunku do obecnie obowiązujących 
wzrosną o 4% dla zaopatrzenia w wodę, natomiast dla odprowadzania ścieków o 18% dla 
gospodarstw domowych i 51% dla pozostałych odbiorców. Na takie ukształtowanie się 
poziomu średnich cen i opłat rzutują w szczególności: znaczny wzrost kosztów zuŜycia 
energii, inflacja, wzrost wynagrodzeń, opłaty za korzystanie ze środowiska, wzrost kosztów 
amortyzacji i podatku od nieruchomości, znacznie wyŜsze koszty eksploatacji 
przebudowanej oczyszczalni ścieków oraz wzrost podatku od nieruchomości dla urządzeń 
kanalizacyjnych. P. Prezes dodała, Ŝe niekorzystną sprawą dla pracy oczyszczalni jest 
wpuszczanie do kanalizacji sanitarnej wód deszczowych. Poinformowała, Ŝe w listopadzie, 
na terenie miasta, będzie prowadzona kontrola prawidłowości podłączeń do sieci kanalizacji 
sanitarnej.  
P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 
P. Nasiadka przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 
Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. Następnie dodał, Ŝe na Komisji Rozwoju Miasta                       
i Wsi oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych oraz na Komisji Oświaty i Spraw 
Społecznych padł wspólny wniosek, aby opracować zasady naliczania kar za nieuprawnione 
wprowadzanie ścieków do kanalizacji oraz nieuprawniony pobór wody. 
P. Kacperski przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych, prosząc  
jednocześnie, aby w prasie lokalnej,  podano zasadność i konieczność wzrostu cen. 
P. Abramczyk spytał, dlaczego wskaźnik wzrostu wynagrodzeń wynosi 6 %, skoro ogólnie 
planowany to 3,7 %? 
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P. Jastrzębska poinformowała, Ŝe wskaźnik ten wynika z porozumienia ze związkami 
zawodowymi. Dodała, Ŝe przedsiębiorstwo wodociągów i kanalizacji jest przedsiębiorstwem 
specjalistycznym i zatrudnia ludzi o dość wysokich kwalifikacjach. Bardzo często, praca 
wykonywana jest w cięŜkich warunkach i o kaŜdej porze dnia i nocy. 
P. Koński spytał, czy nielegalne podłączenia kanalizacji deszczowej do kanalizacji sanitarnej 
nie wpłynęły na cenę ścieków? 
P. Jastrzębska poinformowała, Ŝe na razie nie. 
P. Abramczyk uwaŜa, Ŝe w pewnej części, mieszkańcy podłączają się z deszczówką do 
kanalizacji sanitarnej, bo nie mają innej moŜliwości. Spowodowane jest to brakiem                      
w niektórych częściach miasta kanalizacji deszczowej. 
P. Jastrzębska uwaŜa równieŜ, Ŝe jest to pewien problem dla mieszkańców, ale sądzi, Ŝe nie 
tak naleŜy go rozwiązywać. 
P. Nasiadka spytał, jakie będą róŜnice po oddaniu do uŜytku nowej oczyszczalni                         
ścieków w ponoszeniu opłat za korzystanie ze środowiska oraz co z karami, które  na dzień 
dzisiejszy przedsiębiorstwo musi zapłacić? 
P. Jastrzębska poinformowała, Ŝe ze względu na lepszą jakość ścieków odprowadzanych 
przez oczyszczalnię, opłata za korzystanie ze środowiska zmalała, natomiast kary za 2005, 
2006 i 2007 rok są na razie odroczone. 
P. Pękul spytał, dlaczego, mimo tego, Ŝe oczyszczalnia ścieków jest w tej chwili 
nowoczesna, koszty energii elektrycznej są tak wysokie? 
P. Jastrzębska poinformowała, Ŝe poprzednia oczyszczalnia była oczyszczalnią 
mechaniczną i oczyszczanie ścieków było zupełnie inne. Poprzednia oczyszczalnia nie 
czyściła biogenów, za co trzeba było płacić wysokie kary. W chwili obecnej oczyszczanie 
jest na duŜo wyŜszym poziomie, ale niestety wiąŜe się to ze znacznie większym zuŜyciem 
energii. 
P. Malinowski uwaŜa, Ŝe w pkt. 8.3 załącznika do powyŜszej uchwały, zapisane jest, Ŝe na 
ukształtowanie się poziomu cen wody i ścieków, mają wpływ m.in. ogólne zjawiska 
inflacyjne. Spytał więc, czym wyróŜniają się pracownicy przedsiębiorstwa od innych 
pracowników, Ŝe przewidziano dla nich wzrost wynagrodzenia o 6%? UwaŜa równieŜ, Ŝe 
przedsiębiorstwo powinno koniecznie zlikwidować nielegalne podłączenia do sieci oraz 
pomyśleć o alternatywnych źródłach energii. 
P. Jastrzębska wyjaśniła, Ŝe 6% to globalna podwyŜka funduszu wynagrodzeń i jeŜeli mają 
być realizowane przez przedsiębiorstwo inwestycje warte ponad 20 mln, to musi zostać 
stworzony w firmie dział inwestycji. 
P. Mickiewicz spytał, czy w przyszłym roku moŜna juŜ liczyć na to, Ŝe wzrost cen nie będzie 
wyŜszy od wskaźnika inflacji? 
P. Jastrzębska poinformowała, Ŝe w przyszłym roku ceny juŜ tak drastycznie nie wzrosną, 
ale w przyszłych latach, kiedy to planowana jest m.in. budowa kanalizacji, amortyzacja                 
i koszty z tym związane na pewno znów wzrosną.  
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w sprawie powyŜszej uchwały. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 11,  przeciw – 2, wstrzym.się – 5), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr XLVI/348/09 w sprawie  zatwierdzenia taryf za 
zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków. 
 
P. Biernacki ogłosił przerwę  w obradach do godz. 12.40. 
Po przerwie P. Biernacki wznowił posiedzenie obrad sesji. 
 
9) Skarbnik – P. Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian                            
w budŜecie Gminy Wyszków na rok 2009. Poinformował, Ŝe w przekazanym radnym 
projekcie uchwały, została przedstawiona tylko jedna zmiana, która dotyczyła wpisania do 
programu „Kapitał Ludzki” projektu pod nazwą „ Klub Integracji Społecznej – twoją 
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szansą”. W przekazanym w dniu dzisiejszym, nowym projekcie uchwały w sprawie zmian           
w budŜecie gminy, zostały wprowadzone autopoprawką Burmistrza m.in. następujące 
zmiany: 
• budowa drogi Leszczydół Pustki – Leszczydół Działki (-20.000 zł); 
• budowa drogi Łosinno – Wielątki Nowe (+33.647 zł); 
• budowa ul. Wspólnej (-55.000 zł); 
• budowa ulic na os. Latoszek; (-170.000 zł); 
• budowa ul. Mazowieckiej w Kamieńczyku (-10.000 zł); 
• budowa ul. śytniej wraz z drogą gminną Wyszków – Sitno (-2.900.000 zł); 
• budowa drogi w Lucynowie (18.096 zł); 
• przebudowa ul. Kościelnej i Strumykowej (+75.000 zł); 
• rozwój e-usług w Gminie Wyszków (-942.485 zł); 
• modernizacja ul. Pułtuskiej (-283.000 zł); 
• budowa ulicy w Centrum (k.Galeo) (+20.000 zł); 
• objęcie udziałów w PWiK; 
• sprzedaŜ mienia (zmniejszenie dochodów o 2.452.139 zł); 
• brak dotacji UE na budowę drogi w Lucynowie (-979.118 zł); 
• brak dotacji UE na informatyzację gminy (-802.485 zł). 
P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 
P. Nasiadka poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Rozwoju Miasta i Wsi 
oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 
P. Pękul zauwaŜył, Ŝe zmniejszenie dochodów gminy o kwotę prawie 2,5 mln zł. 
spowodowane jest tym, Ŝe nie zostanie zrealizowana planowana sprzedaŜ nieruchomości. 
Spytał, czy nie korzystniej dla gminy byłoby  obniŜyć cenę za 1 m² gruntu? 
Burmistrz – P. Nowosielski poinformował, Ŝe oferta gminy musi być dostosowana do 
rynku, ale na pewno w przyszłym roku będą podjęte działania związane z ustalaniem ceny za 
1m² po wcześniejszym przyjrzeniu się konkretnej działce i sprawdzeniu co dalej na niej 
będzie się działo. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w sprawie powyŜszej uchwały. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 15,  przeciw – 0, wstrzym.się – 2), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr XLVI/349/09 w sprawie zmian w budŜecie Gminy 
Wyszków na rok 2009. 
 
10) P. Zdzisław Mikołajczyk – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej 
Mieszkalnictwa i Rolnictwa przedstawił projekt uchwały w sprawie przejęcia zadania              
z zakresu właściwości Powiatu Wyszkowskiego. Poinformował, Ŝe przejęcie zadania                   
z zakresu właściwości powiatu dotyczy przejęcia przez Gminę Wyszków zimowego 
utrzymania dróg na terenie Gminy Wyszków, które są ulicami i drogami powiatowymi. Czas 
wykonywania przez gminę powyŜszego zadania to okres od 01.01.2010 r. do 31.03.2010 r. 
Dodał, Ŝe szczegółowe prawa i obowiązki zostaną określone w zawartym porozumieniu 
między gminą a powiatem. 
P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 
P. Kacperski poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Oświaty i Spraw 
Społecznych. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w sprawie powyŜszej uchwały. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 15,  przeciw – 0, wstrzym.się – 2), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr XLVI/350/09 w sprawie przejęcia zadania z zakresu 
właściwości Powiatu Wyszkowskiego. 
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11) P. Biernacki poinformował, Ŝe zgodnie z § 55 ust. 2 i 3 Statutu Gminy, rada jest 
zobowiązana do powołania komisji doraźnej, która podejmie czynności niezbędne do 
wyjaśnienia okoliczności sprawy, dot. radnego p. Karola Pękula. W związku z powyŜszym 
zaproponował, aby do składu komisji weszli: 

• P. Wojciech Pakieła -  Przewodniczący Komisji; 
• P. Marek Głowacki – członek; 
• P. Wojciech Łysik – członek. 

P. Wojciech Pakieła wyraził zgodę na kandydowanie do składu komisji, natomiast do 
protokołu (załącznik nr 4 i 5) zostały dołączone pisemne oświadczenia wyraŜające zgodę na 
udział w komisji  P. Marka Głowackiego i P. Wojciecha Łysika.  
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w sprawie powyŜszej uchwały. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 15,  przeciw – 0, wstrzym.się – 2), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr XLVI/351/09 w sprawie powołania komisji doraźnej. 
P. Biernacki poinformował, Ŝe w związku z tym, Ŝe rada ma czas 1 miesiąca na podjęcie 
uchwały w tej sprawie, proponuje termin zwołania następnej sesji na dzień 10 grudnia 2009r. 
na godz. 18ºº.  
 
Ad. 9. 
Debata budŜetowa. 
Przewodniczący Rady Miejskiej – P. Biernacki  przedstawił procedurę uchwalania 
budŜetu. Następnie Skarbnik – P. D. Korczakowski przedstawił załoŜenia do budŜetu na 
2010 rok zgodnie z przedstawionym projektem budŜetu (załącznik nr 6 do protokołu). 
Poinformował, Ŝe dochody na 2010 rok zostały zaplanowane w wysokości 89.466.333 zł. Na 
ta kwotę składają się dochody bieŜące w kwocie 74.261.922 zł i dochody majątkowe                    
w kwocie 15.204.411 zł. Wydatki budŜetu na rok 2010 zaplanowano w wysokości 
94.106.333 zł. Na tą kwotę składają się wydatki bieŜące w wysokości 67.999.453 zł oraz 
wydatki majątkowe na poziomie 26.106.880 zł. Przewidywany deficyt budŜetu gminy 
wynosi 4.640.000 zł i zostanie pokryty przychodami pochodzącymi z zaciągniętych 
kredytów.  
W wieloletnim programie inwestycyjnym załoŜono realizację strategicznych inwestycji, na 
które planowane jest otrzymanie w kolejnych latach dofinansowania ze środków UE. 
NajwaŜniejsze z nich to: 

• Rozbudowa sieci kanalizacji sanitarnej w Rybnie, Rybienku Starym, Tulewie 
Górnym i Tulewie Dolnym. 

• Budowa ulic na osiedlu Latoszek. 
• Budowa obwodnicy śródmiejskiej – etap II oraz III i IV. 
• Informatyzacja Gminy Wyszków, rozwój e-usług. 
• Budowa sali gimnastycznej przy Szkole Podst. w Leszczydole Starym. 
• Modernizacja budynku WOK „Hutnik”. 
• Modernizacja stadionu miejskiego. 
• Budowa sieci tras rowerowych, pieszych, wodnych oraz konnych w Gminie 

Wyszków. 
• Odnowa centrum Kamieńczyka. 

P. Skarbnik dodał, Ŝe planowana jest równieŜ realizacja inwestycji ze środków własnych,                  
w szczególności będą to:  

• Budowa wodociągu w Kamieńczyku. 
• Budowa ul. śytniej wraz z drogą gminną Wyszków – Sitno. 
• Modernizacja targowiska miejskiego. 
• Budowa ul. Bankowej. 
• Przebudowa ul. Pułtuskiej. 
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• Budowa I etapu ulic Dębowej i Środkowej w Leszczydole Nowinach. 
Zaplanowano równieŜ środki na dokumentacje projektowe dróg wiejskich. 

Burmistrz – P. Nowosielski poinformował, Ŝe projekt budŜetu na 2010 r. jest projektem 
kryzysu. Dodał, Ŝe jest to projekt budŜetu i moŜna go jeszcze zmieniać. 
Następnie radni, sołtysi, przewodniczący rad osiedlowych oraz przewodniczący innych 
komitetów zgłosili do budŜetu następujące wnioski budŜetowe: 
1. Radny p. Nasiadka: 

•  zwiększenie środków na budowę ul. Dębowej i Środkowej w Leszczydole 
Nowinach; 

• budowa linii zasilającej i oświetlenia ulicznego – ul. Wyszkowska w Natalinie; 
• oświetlenie przejść dla pieszych na ul. Kościuszki i 3 Maja (k.parku); 

2. Radny p. Pakieła – zwiększenie deficytu na: 
• rozbudowę monitoringu w mieście; 
• budowę ul. Handlowej (przynajmniej półśrodki np. na utwardzenie); 

3. Radny p. Koński: 
• utwardzenie ul. Handlowej; 
• budowa ul. Orzechowej; 

4. Radny p. Karpiński: 
• utwardzenie ulic: Jordanowskiej, Partyzantów, Stawowej, Przechodniej; 
• wykonanie dokumentacji technicznej na budowę ul. Bohaterów AK, Na Skarpie 

oraz  na ul. Łabędzią; 
5. Radny p. Abramczyk: 

• wykonanie elewacji zewnętrznej Szkoły Podst. nr 1 i LO; 
• dofinansowanie budowy placu zabaw między blokami przy ul. Okrzei                             

i ul. Pułtuskiej; 
6. Radny p. Curuł: 

• budowa ul. Mazowieckiej w Kamieńczyku; 
• zwiększenie środków na Ochotnicze StraŜe PoŜarne; 
• wykonanie dokumentacji dróg wiejskich (Kamieńczyk, Świniotop, Fidest); 

7. Radny p. Pękul: 
• zabezpieczenie środków  na utworzenie Muzeum 1920 roku;  
• budowa ul. Orzechowej; 
• oświetlenie prześcia dla pieszych na ul. Generała Józefa Sowińskiego (k.Galeo); 

8. Radny p. Kacperski: 
• wydzielenie ścieŜki rowerowej w ul. IAWP; 
• zabezpieczenie środków na budowę dróg na os. Latoszek; 

9. Radny p. Mickiewicz: 
• zabezpieczenie środków na utworzenie  Muzeum 1920 r.; 
• zwiększenie środków na zagospodarowanie terenu na osiedlu Centrum; 
• utworzenie punktu informacji turystycznej; 
• modernizacja nabrzeŜa rzeki Bug; 

10. Radny p. Rojek: 
• przebudowa ul. Przejazdowej w Skuszewie (przedłuŜenie o ok. 250mb); 

11. Radny p. Arbaszewski: 
• budowa ul. Zakolejowej; 
• naprawa pasa jezdnego i chodnika przy ul. Zielonej na os. Ogródki; 
• uwzględnienie podwyŜek dla pracowników urzędu; 

12. Radny p. Dudzik: 
• budowa kanalizacji w Rybnie; 
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• budowa sali gimnastycznej w Rybnie; 
• budowa chodnika w Rybnie; 

13. Radny p. Malinowski: 
• wykonanie oświetlenia na ul. Warszawskiej (od mostu do przystanku 

autobusowego za ul. SkarŜyńskiego); 
• budowa mostu w Drogoszewie; 

14. Rdny p. Biernacki: 
• zwiększenie środków na modernizację ul. Leśnej; 

15. Radny p. Wyszyński: 
• budowa skate parku na osiedlu Polonez; 

16. Sołtys Drogoszewa p. Frąckiewicz: 
• budowa mostu w Drogoszewie; 

17. Przewodnicząca Osiedla Nr 7 p. Kosewska: 
• budowa ścieŜek rowerowych i placu zabaw w parku; 
• przebudowa i zagospodarowanie Pl. Zwycięstwa; 
• utwardzenie ul. Zakolejowej; 
• zagospodarowanie terenu połoŜonego między ul. Chopina i Szkolną oraz po 

przeniesieniu „rubelplacu”; 
18. Radny Rady Powiatu (mieszkaniec Gulczewa) p. Wróbel: 

• budowa drogi w Gulczewie – II etap. 
 

Burmistrz – P. Nowosielski po wysłuchaniu wszystkich wniosków poinformował, Ŝe aby 
je wszystkie wprowadzić do budŜetu, to potrzeba jeszcze ok. kilku mln złotych. UwaŜa 
jednak, Ŝe część z nich ma szanse znaleźć się w budŜecie, natomiast cześć z nich wymaga 
dalszej pracy i uzgodnień z innymi jednostkami np. odnowienie elewacji Szk. Podst. nr 1 
(naleŜy uzgodnić ze starostwem powiatowym). Ustosunkował się do kilku wniosków 
informując, Ŝe: 

• pieniądze na Muzeum 1920 r. są zaplanowane w ogólnych pieniądzach na kulturę, 
ale po otrzymanych wskazówkach, zaproponuje autoporwkę do budŜetu, aby były 
one zapisane w formie konkretnego zapisu inwestycyjnego; 

• punkt informacyjny turystycznej został umieszczony w projekcie, złoŜonym                  
wraz z wnioskiem o  pozyskanie środków unijnych; 

• kanalizacja w Rybnie, sala gimnastyczna w Rybnie – równieŜ zostały złoŜone 
wnioski i w tej chwili podlegają ocenie. Czekamy na konkretne informacje            
i wtedy zostaną podjęte dalsze decyzje; 

• nabrzeŜe rzeki Bug – informacja, Ŝe gmina moŜe tam inwestować wpłynęła juŜ po 
tym jak projekt budŜetu został skonstruowany. W związku z powyŜszym, sprawa 
będzie ponownie rozpatrywana; 

• odnośnie cięć na kulturę i oświatę Burmistrz poinformował, Ŝe były one 
konsultowane z dyrektorami i nie zostanie zagroŜona podstawowa działalność 
tych jednostek; 

• plac zabaw w parku – poszukiwany jest sponsor w zamian za reklamę; 
• rondo za wiaduktem, przebudowa ul. Kościuszki i Serockej - –  GDDKiA 

zapewnia, Ŝe jeŜeli inwestycja nie wejdzie do planu, to wykonane zostanie same 
rondo ze środków GDDKiA; 

• targowisko miejskie – jest zapis inwestycyjny na wykonanie pawilonów 
handlowych. 
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Ad. 10. 
P. Piórkowska zwróciła się z prośbą o oznakowanie ul. Kowalskiego (odcinek 
remontowany). 
Burmistrz – P. Nowosielski poinformował, Ŝe oznakowanie ulicy nastąpi z chwilą  
zakończeniu remontu. 
P. Mickiewicz spytał gdzie i ile lokali z automatami do gier jest w naszym mieście? Czy 
liczba ich rośnie w porównaniu do ubiegłego roku? 
Burmistrz – P. Nowosielski poinformował, Ŝe automatów w mieście na pewno przybywa, 
natomiast gmina nie ma ani podstaw, ani instrumentów ani upowaŜnienia do kontroli, czy 
sprawdzania lokali, w których znajdują się automaty.   
P. Malinowski spytał, czy skwer – Plac Wolności ma uregulowany stan prawny?  
Burmistrz – P. Nowosielski odpowiedział, Ŝe nie do końca. Gmina zarządza nie całym, ale 
większością tego placu. 
P. Biernacki poinformował, Ŝe został dokonany tematyczny podział budŜetu na 2010 r. 
(dochody i wydatki) na Komisje Stałe Rady Miejskiej według odpowiadającego zakresu prac 
danej komisji. Podział ten jest do odbioru w biurze Rady Miejskiej. 
Następnie P. Biernacki poinformował, Ŝe do Przewodniczącego Rady wpłynął protokół                 
z kompleksowej kontroli gospodarki finansowej przeprowadzony przez Regionalną Izbę 
Obrachunkową w dniach 30 lipca 2009 – 30 września 2009. Protokół ten znajduje się                    
w biurze Rady Miejskiej oraz został opublikowany w Biuletynie Informacji Publicznej na 
stronie Urzędu Miejskiego. 
 
Ad.11. 
O godz. 15.45, uznając porządek obrad XLVI Zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej                             
za wyczerpany, Przewodniczący Rady Miejskiej p. Józef Biernacki dokonał zamknięcia 
obrad. 

    
 
 
 
 Protokołowała                                Sekretarz obrad                          Przewodniczący Rady 
 
BoŜena Czerwińska                      Grzegorz Wyszyński                         Józef Biernacki 


